
PRoroKÓr ¡qn xxxvv os

z 1aciz.,v.7czainej sesji P.ad'; N,tieiskiei .¡ Jeclrzejo',vie cdb"tei lv Cniu 27 czer'¡ca 2005 rckt'r

w saii r.vieio¡'-lnl:clijnej Dolru K-ujturl w Jpdlzejor'n'ie

A d .  i .
Frze*,odnicz4ca Rad;i, j\,i iejskiej F."va Ftasznik c godzinie ii i)i ot\\'afi:I i.r'brad'i '!.r--x^ii i

ses¡i iiacii, ' iviiejsl,ricj rv je,cii 'zejowic 
.Llbi'acl'v 

rozpüczQto pfz)' obcciiosui it¿ s¿iii obr'ad l9

i-acliiycit i.¡a Stan ll racinrch. co stanoi\i 80.-+8 9t, ogólu Rad''.

i irzer^,,odnicz:ica st\¡¡iet-dziia q*cnlfl1 pr¡sr.vst"tlocne do nociejmo',vania'rchr"ai
pizewi¡(-ll i it:7-rl(-rit R-aiil i ptr"r:ita1a prz,vb-v1-1,ch na- sesjq. Bitittti:ti '2.¿ -1?i,tll is1- Wtrztrii:i ir¡-

i 'adn'ycii. i iaczeliiikoi'" '"i 'ydzialo.; Ui-zEclu 1\' ' l iejskiego. kiei:i--i '"nikolv jedncstck

oi. : rarr iza.cl j r i ;c i r  gr:r i ¡ . ' r .  orez wszlstkic lr  przy'byly 'c l i  r ta o'b¡ady.
przer,voC¡iicr4.o Rod-r' zglosita kand¡idarturq radnego Jozefa Kgdiv iia selil etai-za obi ad.

Radny Kgdra rvyrazii zgodg.
Sekretarzem obraci jeclnogloénie wybrano radnego iózefa i(qcirq

a . t  t

przewod¡icz4ca Rady Miejskiej Er¡'a Ptasznik poinformo.vala, le zachodzt

koniecznosó wpro*a,izenia do porz4dku obrad dzisiejszej sesji puirktu 7 A: ,-uchwata
w sprar.vie zmiány Uchwaty Xr iIY:a¡03 Rady Miejskiej r.v Jgdrzejor.vie z dnia 9 stycznia

2003 roku w sprawie po*oíania Rady Spol ecznei Zalú.adu Podstawowej Opieki

Zdrov;otnej w J pdrzejowie".
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska wyjaénila, 2e w zwiqzku z uirat4 mandattt ptzez

dotvchczaso\,veso burmistrta pelniqcego funkcjq pfzewodniczQcego w Radzie Spolecznej

Zakladu pcdstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie zachodzi koniecznoÉÓ por'vclania

nowego przewodnic zEcego .- 
WiceprzeuuodnicJ4cy Ra,Jy Pawel Smor4g zapfi.al', czy jest sens podejmowaó tak4

uchwalg, skoro po r.vyborach burmistrz a trzeba bgdzie jeszcze raz tak4uchwalp pod_tac

Sekretarz Gminy Renata Kawiorska wyjaÉnitra, ze nie byloby tej uchwaly na sesJ9

nadzwyczajn4 gdyby nie zaistniala nadzwyczajna okolicznoéó spowodowana tym, iz Rada

Spoleczna musi-sig zebraó w najblizszym czasie, poniewaz zobow-i4zana jest do rozpatrzenia

punktu: Zatwterdzenie sprawozdania z dzial'alnoÉci POZ'

Rada Iviiejska w Jgdrzejowie przyjpla porz4dek obrad z wprowadzon4 autopopra''^rkq

iiastspuj4ca. ilosci 4 glosów
Z a - 1 8
Przeciw - i
Wstrzymaio siq - 0

Porzqdek obrad:
1. Otwarcie ses.1i, stw'ierdzenie quorum, por.voianie sekretarza obrad

2. Przyjgcie porz4dku obraci.
3. Zaprtania i interpelacje radnych
4 Uchwa{a ," ,piu*i. zrniany 'w podziale rniasta i gminy' JqCrzejo'* na ob"vody

gloso',^lania.
5. Uchwa{a w" sprawie utw'orzenia odrgbnych obwodów glosowania w przedtermiiiowych

r,vyborach Burmistrza Ntiasta J gdrzej olva
6. Uchwala w sprawie utworzenia obwodów-gtosowania w Zespole Opieki Zdrowotnel -

Szpital rv Jidrzejow-ie i Domu Pomocy Spolecznej r.l' Mnichor.vie r.v r,ryborach

do Sejmu Rieczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej oraz

w wyborach na Prezydenta Rzeczi'pospoiitej Polskiej



7. Uchwala w sprawie zmiattw'budzecie nliasta i gniiiiv na 2005 rok'

7 A. Uch,¡uf, ,u ,prurni. ,*irny Uch'*'a\' Nr 111¡38i03 Rady Saiejskiej r'"' Jqcirzejo"vie z

d' ia 9 stycznia 2001 roku w spra*i" p'"volaniá Rarl,v Spo{ecznej Zakiair I

Podstar,vow ej Op ieki Zdror^"otnei r'v j gCrzej or'vie'

8
c
i 0

Odpc';;ledzl lra il ltel Pelac;e
SPrar'i'-1t rÓzr.e.

Zaiiik ir i eci e obi-,¡.i

do porz4dku.
iri. Raány i¿tef Kqdra por'viedzial, ze na ul'

i Liceum Ogólnoksztalc4cego ci4gle cuchnie

ten oroblem.

11 Listopada obok Urzqdri Miejskiego

Radny Kqdra r.vnioskuje, aby rozwtqzac

r l  ai t i ' , j '  
R.i icl i la. i . iarra Brransh.:r p)13. az\ Sq pro.., .acizone pr: lca pr-2,, L.LrdYir!:rr l :r  ui r ' i ic:¿k:r 1

pol<oie lce,gc lz ie lc lka ienr ia l i , i . l ' , -cprzeznacz()nel ia tn ieszkar t iasoc i l t i t te
2. Radna N{aria Baranska ilvta, kiedv zacznie sig, budowa parkineu przy r-il' C1t":t:^i:-.:"

,1. Racina l\4aria Barariska -rv z'uviqzku z rv5rstoscrvaniem przez Butmistrza plsme

clo kierownika ZBlvt w sprawte uzasaclnienia poch'vyzki oplar 7¿ 1'vwóz smieci- pvta'

cz,,¡ pízyszta 'rakas o'Cpowiedz. C'Cpowiadajqc na interpelacjq Pan Jach odpisai'

ze pcc1r.lyzk..,irirrrt-itrio,.ru i ..'u ,ryrrosi j,80 zi, a z..r,ylicze' Burt'istrza wy'ika'

ze jeSli w ogóie jest zasadrra to do kwoty 3"52 zl'

4. Radna Janina Szreniarva p}'ta, 1ak sip przedstarvia sltuacja z buciynkiem po F{ejonie

Dróg. poni.*uZ tam wykónuje sig .oboiy inwestycyjne i ten buclynek sie wali Sq tam

zasiedlone z ioatiny,kiedy já stantt4d usuniemy i damy ini mieszkania?

5 R.aCna Janina Szreniawa pyta, dlaczego .,¡/ JpCrzejc',trie s4 mieszkania niezasieClone'

aBurmistrzodpisuje,2e200osóbczekanamieszkania.
6. Radna Janina Szreniaw-a pyta, dlaczego w budzecie jest ujgty cliodiiik na ul'

Cmentarnej;d; chodnika sig nie robi. Mamy przecie1 zaVJad remontov'¡y' zeby tam

Pracowal Póki jest ciePlo'

7 " Radna Janina Szreniawa plta o remont ulicy Glorn'aokiego i prosi, aby je¡ nie mylic' 2e

bqdzie ¡rO"*. 
"flcy 

GlÑackiego Co innágo jest buciowa ulicy - iu1 czekamy trzecr

roh a co innego jest remont. za"ogrodnicta3olewej stronie. Radna zglasza\a to i nie

ma odPowiedzi na interPelacje-
g. Radna Janina Szrenrawa prosl, aby Komisja Rewizyjna mogla s\9 zapaznaÓ z pracq

wysypiska srnieci. Mamy nowego kierownita i w-arto by siq zn¡m zapoznai'

9. Radny Stef; Fiutek pú, kiedi rozpocznqsig remonty drÓg polny ch' zbli2a siE okres

zniw-, a dotychczas nic nie jest zrobione'

10. Radny stefan Fiutek przypomnial, ze na poprzedniej sesji sk-ladal interpelacjq

odnoÉnie ¿."gi nf"i"hó; - Mniszek; jest to irotion., ale tak niedbale' 2e ao ciruga

dziurazostaliominigta i radny prosi o interwencje w tej sprawie'

1 I. Radny T.;i-,I-19r. ,upytal, 
-kio 

prz,vgotor.qnvat te.iÑi."ie szkól w-vmagajqcych

remontu. Jak wiadomo sA szkoly w gofszym stanie np' Wqgieniec' gdzie

s4 poobrywarre rynrl-v, czy Jasiortna' Te szkoly s4 ornijarte 
r

i2. Radny Andrzej Fiatny p)4a,..1akie r.vnioski, o dofinansor'vanie jakich przecsiEr'vziqÓ

Gmina skladala do Europe¡skiego Funduszu Rozw'oju Regionalnego? Jakie byiy

wstQpne przyczyny, ze zaden ztych wniosków nie przeszedi?

13. Radny lozer Kgclra powiedzia.l. 2e zwrócili siQ do niego taksówkarze w sprawre

obskurnie ügLE¿u¡a.ej Sciany budynku. przy którym jest postój taksówek' Radnl'

KQdra ..vnioikuje, aby podjaé dzialania imr.ertaiaé. ¿o ¿ópror'vadzenia tej Écianv



Radna Jani i ia Szrei i iawa -odnosnie wypowiedzi iadnego Sgka - powiedziala. zeb,v nie

zaÉc.¡a{. bo .r R.akc.¡ie nie ma jeinegc ckna, ktcre izieci mogiyb',' ct'¡"'ol-z'ic i c t-,'nn Patl

Sqi< nie pornysi i

Przewoclnicz4ca P.adi,' Ffz.,' i lomniala. ze rilra',vialri ' je:rt punl't zai)'. 'tanríi i lnterpelac;e

skierowane do Pa-lra But-t-tli sIr:oa

Pant Graz., 'na SlLlsart i ,  zaprcsi ia na kcncert . ;  w' i í , lasztorze L)- jco* 'r ." ' 'stelso' .r ,  
" ' , 'o l l iaci l

o,J 2 irpca godz l9'"' cio 2 i sierpnia \;v dniu l7 r^¡rzeSnia bqcizie koiejn',' i ':oticeft ti Dolntt

ii irltrir-v- iratciii iasi 3'pttidzieruii 'a bpdzie kut-rcefi Klz'¡sztofir Penclereckiego

a l  , l
1 { t t .  + .

U'¡/ag nie zgloszono
Racle¡Nliejska w JEdrzejowie powzigia uchr,vaig nr XXX'v' i  l327lA5 lv spt.ai 'vie zlt t ia¡i t '

q, psiziale miasta i -eminy Jqdrzejów na obwodv glosowania. nastepuja-ca- iloScia- -qlosów'
-  l 8

Frzecir^,, - 0

Wstrzynialo siq - C
lUclrwata Nr XXX\¡I 327105 w zalqczeniu dc protokolu/

Obrad)¡ kont)¡nuowano prz-'- obecnoÉci na sali obrad 20 radli]¡ch.

A d . 5 .
Radny Aciam Wojcik powieciziai, 2e rozumie, ze jeéli chocizi o Dom Pomocy

Spolecznej dokonane zostaly analizy poprzednich wyborów: ilu podopiecznych bralo udzial

*: gloso-ániu. Tak komisja przesiedzi caly dzieú, glosuie 5 - 6 osób, z czego wiekszosó

gtoiórv jest niewazni'ch. Aby t¡,'ch ludzi nie pozbawiaó prawa do gloscrvanie mo2na ich

polqczyó z obwodem w szkole w Mnichowie
Sekretarz Gminy Renata l(iw'iorska powiedziala. 2e tam faLtycznie niewiele osób

gtosuje, z tym, ze zgodnie z przepisami, jezeli w danyrn obiekcie bpdzie przebywalo * w

irrypadku w'yborów burmisirza - co najmniej 15 osób, mohna utw-orzyó tam obwód

g+osowania. W zwi4zku z tym jest projekt uchwaty, która dotyczy Domu Pomocy Spolecznej

i  Zespofu Opieki Zdrowotnej.' 
Radiiy Adam Wójcik zlo|yl wniosek o przvta,czenie obwodu DPS Nlnichów do

obwodu Szkolir Podstarvowej 'w Mnichowie.
Sekretarz Gminy Renata Ka.,viorska powiedziala, 2e to s4 tzlt. dodatkorve obw-ody

-slosowania. Stale obwod¡r glosow-ania zostaly prz.vjpte uchwala. rady i w iej uchwaie jest

iapisane, Ze Ieren N,Inichowa obejmuje poszczególne solectwa, natomiast nic siQ nie mór'vi

o pensjonariuszach Domu Pomoc.v Spolecznej. Ta uchwata obowi4zuje. Jezeli Paistwo rrie

przeglosuj4 to nie bgdzie dodatkowego obwociu glosov,'ania w DPS.
Wiceprzew.odnicz4cy Rady Paw-ei Smorqg zapytai, jakie bqd4 koszty zwiqzane

z utworzeniem obwodu w DPS w N''Inichowie.
Sekretarz Grniny Renata Kawiorska cdpowiedzie.*a, 2e r.v kornisji bpdzie 10 osÓb,

trzebabgdzie równiez odnowió lokal.

Prze.wodni czqcaRady Er.va Ptasznik o godzinie 1130 oglosila 5 minut przen\Y.

Radny Adam Wojcik wycofal sw-ój wniosek z trwagi na to. ze sesja odby'w'a sip

rv trybie nadzwryczajnym, nie mamy sfuzb prar.vnych, administracyjnych, ktoryby

jednoznacznie okreélily czy jest mozliwoSó, aby zapewnió im gtosow'anie w innym obwodzie

i co trzeba by w zwiqzku z tym uczynió. W tej chwili nie mozemv ostro decydowaÓ. ieby

J



sobie ki-z-vr.vd'v nie zrobiÓ W zwia.zktt zivi^tt. przv

nad tYm tenlatenl.

Rada iv '1ie- is l ia ' '1 '  Jqdrzejo"" ie p{) ' ' r ¡z iQ1¿L

t l l ' . . , c i . Z C l l l í l c d : . 9 b l l . ' c l t o b . , r o c l o ' , . ' g i c . c . ' . : l ; i l a
\,4 i a sla i t2ci rze ! o r,., ;r ¡1 ¡.ir qpr ij ac q i in sci a, si¡.,so r,v
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L A  -  r 1

t  r , . ' - o n  ,  r ,  i  r

i lr 'strzl,lrtaio sii - i

¡'Ucl,rv¡¿l¿i i. 'ri- X,:il i v'i i i23rt: iv zai¡-crei,iLi rio pl'ciciic'iLi:

nast gpi'r1,'c1i w,vboracl: w i,oi-i-ilal i-i-vtr in¡bi e

i-rclrrvalp IJi XXX'v'lr'113"05 w si' ' ' i-a* ¡¿
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. -1 (1 .  u '

przer,,'odnicz:¡ca i(adi, Erva Ptasznik - u'ztviqzk'"r z wqtplll'¡"osc1al111' ¡:Iore slQ pc-ia1Á/1{1'r

,f)r'zy poprzeciniej Lichwaie - poprosila Pa¡i4 Sej<retarz, aby pcidpouiieclziala pewnc rzecz\

Sekreiarz Gmini,' Renata l(a-wiorska przvpomniala. 2e sa- to tzlv. obi^''odY dodaif:owe.

Intetrcj4 radn,vcil jest' ati" obr'vó'J dociatkowi;.'" LtFS r'" l'{nichclvie dci:¡cz;'c dc obwod'; '¡¡ SF

rv Nlnichowle. Na tg chrvilg nie jest to mozlirve, ponie'''vaz przi/ podj?ciu uc.hrvaly o stalych

ob-wodach glosowania zostat;v'un-,i*rr.rone ulice i soleci-wa. Gdyb.v to irzeba birto zrobió teraz

*ymugutoúy to duzo wigcej czasu, bo to sip uie przenosi autctttatyczttie. tnusz4 byc clokorrarle

pá*t J 
"ty.n 

roéci rachunkowe, -w zwi4zku z Í>¡m ¡ie jest mozliwe, aby w tej cliwili przenieÉÓ

tam ten obrvod. Wybcry do Sejmu i Senatu-sq zaplanowane w pozniejszl'm terminie, wipc

grJyby Paústwo nie pocljqli clzii r-rchwaly nic wielkiego siq nie stanie

Wiceprzewodnióza-cy Rad¡r Pawel S'-ror4g zaptta|- czy gdyby sesja odbyla siq na

pocz4tku sierpnia, wlrstarczy czasu na podjQCi€ te.j uch'wal,v.
Sekretarz Grniny odpowiedz\ala,2e na pew'no wystarczy;tak siE zorganizuje sesjE. aby

w]vsiarczyio.

Rada lV{iejska w Jpdrzejowie nie oow.zigla uchwaly w sprawie utworzetiia obwodów

glosowania v,, lespole Opieki Zdrowotnej Szpital vr Jqcirzejorvie i Domu PomocS;

ipolecznej w lVlniihowie w wyborach do Sejmr-r Rzeczypospoiitej Poiskiej i do Senatrl

R)..ryoo rpolitej Pol ski ej or- *l wyborach na P r ezy denta Rzeczvpo spolitej Pol ski ej'

Wyniki g1o sovrania wygl 4daty nastgpuj Eco :

Za
Przecirv
\ \ 's t rzyrnalo s iq

0
l a

¿

Uchrvala nie zostala ¡rodieta.

^ - l  n
,-t t¡. / .

Burmistrz ianusz l¡/ozniak po,Nied.ziat, ze w zwiEzku z pismem Spoiecznego

Komitetu Buciowy Gazoci4gu w' Jqclrzejowie proponuje jeszcze jedn4 zmianp w br-rdzecie

miasta i gminy Jgdrzejow na 2005 rok doty'cz4c4 wprowadzenia írodków do budzetu'

Burmistrz poiáformowai" Ze sprarvg tlrch pienigdzy przedyskutor"'at osobiscie z Pania.

przewodni.i4.4 i z Fanem Starost* Spiaw'q wspomoZenia jgdrzejowskiego ZOZ bqdzie siq

ioT,¡¡rEzywaó -w inny sposób Bi¡rmistrz chciaiby. aby radni zdecydowali. ze pieni4dze

z SpBG przezneczyó na najpilniejsze zabezpieczenia obiekrów szkclnych. Jezeli tego nie

zrobi sip teraz nawskazanych obiektach. to w przrvszlyrn roku renloÍtty szkót zamiast 200 000

przypomniala, 2e wraz z matertataml na

o pok¡ycia dachowe i biezqce potrzebv

bgda kcsztor.vaÓ 400 000 - Ó00 000
Przew-odnicz4ca Rady IVliejskiej Ewa Ptasznik

sesjE radni otrzymali wvkaz szkóI. w których chodzi
lv tym zakresie.

.-



Kierownik GZOSiP Jan Robak powredzial, ze teínat, ktorv pojawii sig ieraz iesi
kcnt i 'nurc jq  spra ' , , , ,2  r , , , rzesnia ipazc lz iern ika ubieglegc rcku iz  la t  pcprzednic i r  ! -c  rac i l t i .
soitysi iciyrektorz,v szkói zglaszaii 6le ¡ervego br-rdzeir.r, czvli do bttcizeitt roktr bieza.cegrt
o i.vvkon-v-wanie roznvclr piac renicl-lio-wvch gló'witie ooli1vó dachoivvch Placótn'ki
r,i"¡n",ienicn e teraz b.,'-}1"' .;;i;inieniane .,v ubiegl;,'nl rcku, ale na ten rci' raCnl uch'¡allii
napokqlcia dacilo''.',,'e 20 000 clia szii,¡}'/ r^.,,N,inichor^.,ie, a na'*.kna i0 0Ci0 ciia.'\zkoi.i iri TagajLr

T.uiko w iaki ir i  bi iclz-ecie i i iogl i í ir iv sip ol; i-acaó. Ze wzgipdr-¡ ¡ la iL-). ze bi id-ui i f  i  szktr l ire t iraja
strcpcdach., ' .  ."viaclonto.. jal ' , i  jesl prcbier-:t  Te pckr,crí1. I t) nl3 sa, pci l l icl¡.  c¿lr '¡cn pol 'r lerzci- l t l i

dachor,v. tvlkc czqsci buclvi ikói^, szkolirvch. zabezoteczajece plze. ' ,  t i iszcze i l iei ir ,  \ .&'vni ieit ioi ia
iasicnl¡ nlaia r,,'-,,mian? kcnstlukcji iachcr','ej i no',t ccztsne p'-rk:-', cie onduiinq.
We r,r,nioskach z r-rbiegiego roi<u, cr¡ cic Wggierica, nie pojalv-iai siq terrtat Zciajenrl, sobie
spra\\e. ze zapfuporlowana kwota bqdzie wvkorzvstana w i l i l i lvch sl,rawach. iezeli  w w'vir ikr,t
przetargu ol iaze sig^ ze bqdzie parq zlotl 'ch nrniej. autcmat. ' 'cznie bqde, tr '" ' l ionane inne prece
o cTym radni zostanE poinforrlor.vani podczas obja.zou sierpl i iorve:to Po konsuiracj i
z cl¡,rekiorami szkól Pani ii:rspekior Hadyniak przygotowala w-ykaz miiiinialnego zakresi: prac

Skarbnik Grniny Bozena Cieluch przedstarvila autopcprari'ki do prcjektu r-rchr.valy: po

stronie docliodóu'ntiasta igmin,v ¡a 2005 rok wpisaó kwotg 210000 zt i tak4 sam4 kwoig
rvpisaó po stronie r,vyciatkcrv; bylaby to pozycja ciaror.vizny pÍzeznaezone na remcnty szkol
- w $ 1 po dziale 852 dopisa c dzial 926, rozdzia+ 97601. paragraf 0960 - kr,vota 2 i 0 000,00
- w 5$ 2 po dziale 852 dopisa ó dzíal801. rozdzial 80 101, paragraf 4270 - kwota 210 000,00
- v/ uzasadnieniu: Spoieczny Komitet Budowy Gazoci4gu w Jpdrzejor.vie postanow-il
przekazac w tbrmie darowizny dla Gminy Jgdrzejów kwotg 2i0 000,00 zl z przeznaczenietn

na remont.v szkól.
Burmistrz Janusz Wo2niak pawiedziaL, 2e po r.vstgpnych rozmor,vach z Fani4

Przewodrricz4c4 odnoénie innego pÍzeznaczenia tych Érodków rozmaw'ial z Panem Klosem i z
Panem StarostE uzgodniono, ze Spoleczny Komitet przekaie na cel 'r.vskazany przez Radp
Nliejsk4 natomiast wspomozenia jgdrzejowskiego ZOZ Rada udzieli w innej formie Jest
taka mozliw'oéó na orzyktrad w czgsciowym umorzeniu podatku od nieruchomoSci. Pieni4dze
na dachy .we wrzesniu, czy r.v paÉdzierniku nie sA potrzebne, bo to trzeba zrobic r',' i.vakacje

Jak sip teraz nie zrobi, to ukladania papy na dachach w paádziertiku sig nie zrobi. To jest

najpiiniejsze;jezeli przykryjemy, to nasza substancja nie bgdzie niszczala.
Radny Andrzej Hatny zap7¡al, czy z tych uzgodniei s4 jakieÉ protckoty, czy mamy

pewnoéó, ze ta darowizna wplynie do nas? Z wypowiedzi wynika, ze s4 to tylko rozmow"v

ustne.
Burmistrz Woániak wyjaénil, ze s4 to rozmowy ustne, gdyz caiy czas Komitet czeka

na stanowisko naszej Rady.
Radny Andrzej Hatny uwaaa. ze Kcmitet moze nie zaakceptowac deci'zjiRady.
Burrnistrz Woániak porviedziai, 2e gdyby Komitet mial nie akcepto''.ryaÓ, to nie

z'wracatby siq o opiitig. Sprawa byla pilna, rozmowa odb¡,-wala sig r,v obecirosci Pani
Sekrerarz, byl Pan K.ios. iezeii Paústwo nie zaakceptujecie. to trudno Taka jesr moja
pfopozjic]a.

Radny é,ncirzej Hatny pcrvredzial. 2e ta potrzeba byla r.v ubieglym rcku i w kiiku
poprzednich latach, natomiast w iej chwili to sig zrobiia bardzo pilna potrzeba bo s4 jakieÉ

dodatkowe pieni4dze.
Skarbnik Gminy Bozena Cieluch wyjaÉniia, 2e je2e|i RaCa takiej uchwal-v nre

podejmie wledy Komitet pienipdzy nam nie przeka2e', chodzi o to, aby podjqc uchwalq.
poniewaz koúcz¡' siq lokata 10 iipca. Po zakoáczeniu lokaty Koinitet irr? ii&ill pieni4dze
przekazaó. iezeli nie przekaze tych pienigdzy, wtedy Rada podejmie uchrvalg zmniejszajEcE
dochody' i zmniejszaj4ca wydatki Mozna sig wstrzymaó z wvznaczaniem remontów szkót
i zrobió to po l0lipca r.',' momencie, kiedy *plyn4 pieniqdze.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Smor4g zapl4al, czy nie naiezaloby stworz,vó konta
awar-vjnego dla pozosta{ych szkói na drobne zadania w'wysokoSci np. 10 000 zl



Radny Teofil Sgk powiedziat. Ze dlaiego r,vyrrrieni'i szkofv w \\'qglericu iJasioilie. bo

nie chcial .*ymieniac r.vszystkiegc. Szkoia .;; Rakorvie rc'u"'niez wi'mage renlcntu L ilcdzi c tc,

aby,, ,"r, r,v-iejskich szko.iacir tez cr¡É zrobié Twracalqc siq do radnej .Janinv Szreniarva Pan Sqii

ooprosii. abv podczas sklaclaitia interpelac,ii iiie zwracala triu ulvagi. kazdv racitii 'illa \v'l¿lsile
i t r f o * r o l o n i o
l r i r ! r  r / v ¡ 4 v l v ,' 

Radny Ancirzej Hat¡1'- jezeli spra1.lia l-enlontó1¡,',,r' szi.,oia.ch l-'1'1a t:i':a pilna ilria'-lolro

1;v]o t-, i"vilt w iibiegllii, ioliu - cliaczey,o 2 irriesia-ce ieilrii podczas cl"skusii lr¿r ieliiai ivcli

prentpCz.r. .*azntej s2.,, b1,'i brcciztli i rura') 
'Za cil .'vo\"czas piantl',vail::l:: parl:i,' rr

ir'-!'i-eilioiliowaÓ te clacli-v. c)kilar i ¡-viiir'i'l
Przelr, ocinicz:¡ca Rad.,, E'¡",e i,rasznik pc*'ierizlaia. ze tainta ucii',' ' aia l-iie zcs¡sia

przeglrtsou'ana
Radnv Anclizej Llaini przvLromnial. ze nie przeszla. bo iacliliial" zaclecr'doivali^ ale dla

crganl r ' , r r  kona*czegc bv lc  cc innego * 'aznie jsze
R-adny R-liszard Dzr,r¡onek por^iiecizial, ze fajnie siE dzieli pieniqdze. ktore nie naiez4 cio

rias. Radriy Dzwoitek zap¡opoiiow ai. aby uvybraó kiika ceióiv. oszczpdzi sip kiótiii. a spoíró'3

t., 'ch celó.,v niech ., l1,bierze l.1.omitet, na co te pieniqCze ptzeznaczyc.

Radny Adail lVójcik powiedzial, ze jest problenl, co zrobió z iiiespodziewailvliii

pienigdzmi w trc¡ocie 210000 zl. Kaady radny mogiby r.vymienic spcrc ceiorv. MieiiSmy

projekt uchwaly. teraz mamy clwie propozycje; mogqpojawiÓ siq nastqpne. Radny uwa2a,2e
jako -eospoclarze maj4tku wspólnego - budynki szkohie s4 takim nlai4tkiern. Skoro jest

jednoznaczna opiniJ kieror.vnika R.obaka, 2e trzeba te rernont)' dachor.v zrobió, to na

wlaécicielu budynku ci4zy obo',.'¿tqzek zabezpieczenia przed dalszym niszczeniem. Gdy'oy

iych pienipdzy nie byto, á¿ministracja musialaby szukaó innych mo2liwosci i te oieniadze

musialyby s\q znaleíc: nie byloby np. umorzenia poCaticu od nieruchomosci dla szpitala. Od

10 lipóa-bgdzie iriozliwoéó wyrámóntowania wspólnego maj4tk-u, na który pracowali nasi

ojcowie i dziadolvie. Mozemy sig zastanawiaó jeszcze pól roku, przl'jdzie zir¡a i r.l'tedy tych

dachów nie wyremontujemy. Jako radni kilkakrotnie pomagaliémy i pomagaó bpdziemy

szpitalowi: nigdy nie odmawialiim.v tej pomocy. Takiej poltlocy udzielaj4 rór,vniez jednostki

gminy np. ZWiK Nie mozemy byó glól'rnyrn sponsorern'
Przervodnicz4ca Rady Miejskiej Ewa Ptasznik odczltala pismo Spolecznego Komitetu

Bu,Jowy Gazoci4gu w Jpdrzejowie, w' któr;vm to piÉmie Komitet zw'raca siQ, aby Rada

r,vskazala cel spoleczny. iest pirtno, w którym ZOZ zwraca sig o umorzenie podatku od

nieruchomoéci w'kwocie okotó 90 000 A. \y ubieglym roku bylo 260 000 zl. Rada Powiatu

zaproponow ala, ze nie bgdzie wncsió o poparcie zakupu aparatury na rzecz Oddzialu

Chiruigicznego; zrobi to sama. Rozumiemy potrzeby zcirowotne mieszkaúców, aie

rozumienry te¡ potrzebv wlasne gminy. I-atr.viej Szpitalowi, którego organem orowadzQc)im

lest por.viat, bqCzie sip dogadaó ie Starostlvem Por.viatowym, a Gminie, z tr,tufu urnorzenia

noriaiku sznitalow.i zostawlió te Srodki na podreperowanie dachór,r' i mienia komunainego.
l ^ l - l ^  ^ ¿ ^ - . ^ - . . : ^  - - 1 . ^ t . .
t aN l€  s t¿1 f lUWrA  5ZNU1V.

Rada Miejská przyjgla popraw-i<i rio uchw'aty nastppui4c4 ilosci4 glosÓrv:

7 ^
f)4.

Przeci.¡¡
Wstrzymalo siq

Racla Miejska w Jgclrzejowie powziqla uchwalg Nr )C(XVU329 05 w sprawie zm\an

w budzecie miasta i gminy na 2005 rok. nastqpujqcq iloéci4 glosów-'

Z a - 1 7
Przeciw - 1
Wstrzymaio sip - ?
¡L'ichwala Nr XXXVI l32glo5 w zalqczeniu do protokofu/

.-

1 0-  l ( )

- 2
- 0



¡ L t ¡ .  /  i 1 .

Radna Janina Szrel t in, . . , 'a zap¡ ' t r t : .  j l i l  tc jest.  .3 ' . . , ,1 'bier i  s i i  t r  ikc I  LrsrLr?

Ft lrr ' r i i r -r jern'¡  tv i i ig rra rrr ie jsce i lana Búrl l i istrz¿r.  czv ct t i4taclq sut*eczni i ' '

Pi-zeivodr,iczaca Ra,jr. E.,,r¿i Ptaszllik i:cr¡;iedziell,. za -üütr;.' ', '. i: cilszi:di Pa;'

5 l : l ' i l l i r l l ' :  i , : tO i - , .  l ' , : i l l , i  i . , :11 . , : . :  ' ¡  :11 ' . : ' i ' . ' u i i t l i i z : l ' - ' : : - - ; .  t i l ' - 'C : :  ' . '  ! r ' . "  ' l ; l l l ; l l  l )u " '  t . f '

n l  T t - \ \  r  ) a l l l ; { ' 7 : r ,  i ' i , (  }
f  ' - -

I ) - l . ^ . .  . \  - - , 1 - - - . - l
i \áLi l i_\  _i ,  j i ! i i  ¿5- l

i ; ) ( ' ic.- 'zr ' lc. i
Racl i ,a El;-bieia i rr ' is i r ietvsl ia powiedziala" ze sir iaC iad'  s;olecz-.re.,  7?CZ cü.r i"üi i : . j -

l ' ;c l r .  : t4c! zapls ' ,* ,  s* |  pk1 I  *  pl 'o lekcle l rch*al i .

Racinl,' Anclrzej Hatnv powiedziai, ze Llstaw'a o za,kiadacir opiei<i zclrov,'otnej okreÉia"

jakijest sklad racl¡' spolecznej. przelvüdillazEcy-r77jest lvójt /burr¡tistrz. prezvclent/. szef-ol'gatlir-i

wykcna¡'czego, ktory tworz.,, Can.v zaklad. Burmistrz mttsl b1c prze',roCnlczqcl' ' lrl raCr

spoiecznej Rada usraia si.iaci irnieiiny, uatcn-iiast nie moze byc takiej s1'tuacji, ze bul'niistl-2.

c.y osob¿r peiii i4ca fuiikcje bi¡nnisirza nie bq,jzie oi'zewo,jtiicz4c-viil radv spoleczirej-

pcnie.waz bytoby to niezgodne z ustar,va o zaktadach opieki zdrowotnej.

Przewodniczeca Rady Ewa Piaszirik zwrócila uwagg, ze uchwala jest uarafow'aira
radcp prag,nego. a racini nie sq ekspertami r.r ' tej sprarvie Na czl ' jej cpini i .  jak nie ne

radcy prawnego radni mog4 siE oprzeó?opini i
Radit-v Andrzej Hatny zlvrócil uwagQ na bl4d w

uc hwaly por.vierza si p Burmi strzor.vi N{i asta J gdrzej or'va"
powierza sig osobie pelni4cej funkcjg burmistrza".

zapisie rv $ 2: zamiast ..lV,vkorlanie
po'winno b;;ó:,,Wykcnanie uchr.'"'al;'

Rada |,{iejska vi Jgdrzejor.vie powziqta uch'walp Nr XXXVI/330/05 lv sprawie zrniany

Uchwaty Nr IIV38i03 Rady Nfiejskiej w Jqdrzejowie z dnia 9 sty'cznia l00i roku w sprawie

powolania Ra<iy Spoie 
"tni¡ 

Zukiuciu Podstar-vorn'ej Opieki Zdro'"votnej '* Jgdrzejo'rie, /t4cznie

z poprawkq zgloszon4 przez radnego Andrzeja Hatnego/ nastgpuj4cq iloSci4 glosów:

Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0
,Lrchwala l.lr XX,K\T lTAlA5 w za\4czeniu do protokolui.

r l  o
¡ L L l .  O .

R.ari¡tct,JQninct,\Zrent( i l+'a pr,: t i l ,  oh.t,Kott i .slct RevieTnct mogict.srq Zdptt;71¡1¡: pr(](f i  111't-rpt,r 'Á'a

t7o11'ego kiertntnika i t,arlo bt' .':iq : ttitn zapttzrtoc

itnieci . '\ [tttnt

Burnristrz Janusz Woániak powiedzial. 2e ta sprawa nale2¡ do Przewodnicz4ce;n ^ - J - ,
r\¿U V

Nliejskiej

Rat!¡'l.vTetlf|'\qkzclp1'rcil.litclpr;1,gritotr,1'iral:esial,ienieszkiil\i:-,jiIagaj¿7c\'.C|ir|t|oj1iLi,
\t,e()r.sz.t,t¡.sfcinie itp. il-(gleiiiec, gtlzie sq pt,i,riitr-l"ttairc r.t'¡t¡tv', cl'Ja.¡i¡-t¡1¡lti. Te -¡zkolv.;Q o¡¡ii.¡Lii¡e.

Burmistrz Janusz vVoániak powiedzial, ze Kierownik GZOSiP ivvjasnii tQ pra\^ie przi/

omawianiu projektu uchwatrv.

[ | t l t ! l l c l . \ Io r ioBor tu i . l k¿ l - l l . : l l , i a ;ku : ) | , . | )S t ( ) ' ' o \ | .Qn ien tprzezBur r r l i , y Í r :op i .s ' rn t l t |ok ie ro t rn ikaZB ' \ Iu 'spr r I \ | ' ¡ (

¿t:d-\a(lfiieitio ptti.,r1t:ki oplat;a v.ttr'ó; i¡nieci- p.vtct, cz.r'prns;la ¡akai odpotriedz. OlpotLiado¡rtc ii't

interpelecje" Pctn Jt¡c].¡ itilpi.;cil, ze paLlü,.vzkii iesi trzttsatlitiot'¡i¡ i ce¡to it,.r:¡iusi 3,80;i, o z v'.i,lic:e¡i Burt¡¡isirzu

vvnika. ze je.íli v' ogóle jesr zosarl¡i¿t to do htot.r' 3'52 zl.

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz poinfbrmowala, 2e w zw't4zku z tym, iz do Urzpdu

Miejskiego wpiyria coraz wigcej pism rl,tej spra\\'ie od niezaciorvolonych iokatorów, zostalo



wystosowane pismo do ZBlvl zobowi4zujqce do ostaieczrrego i'yjasiiieiiia tej spra-\,v'v. Po
ctrzymaniu odpc'".; ied zi rac n i zcsianE poinformcrvan i

l?r;tlna,It:n i ¡t ti,\i;rc;¡ i tiii a

:  i  ) l  i , ' i ,  t l i  L  : 1 .  l \ ' (  t  t  ¡ t  !  t  i i  i  t  . t - i t t t i  t  i  t t .

hiaczeiniL: Bar'bara Blaszkie*,icz poiniirrmori'ata. 7s ir,, ¡:fur.yili o'Oecnej jest ti'ik,- jedi-io

riiieszkaitie itiezasiecllone p{zt iil i-I,iaia i3.i. kto¡e czel.:a na osollv po 1i'.,'¡.-iliaeli
e l<s l i i i s . , j n ; ch  i r s t  ¡ ^ ,1 ' ! 35 ¡kJ ; t i t  c  pc " ' , i e l zchn i  - - l L r  u l l  d i l t e , : , ;  ¡ : i e  l r r , zn l i  za : te í ! l i c  i cc ln t i
osoby, a fir¿rmJv tyiiio jeciert rvvroi< eksrttis,vin;,- ciot,vcz4c1, jednej osoby z'niokLr prz-v iti Hrnrii
i{rajoivei. D¡,is¿r oscba w stost¡nl'r.l do której zostal orzeczon.v'w-yfok eksniisr,jit'v niieszlia juz

w iol<alu sccjalnl, 'nr i  nre rna kcnleczncsci przeprL-.,r,aclzania jej z lckaiu socjainego Co lcl.alu
s,:cjalne-eo. Trzecia osoba \.^i stosllnku do której jest olzecz,J¡1.¡ w)/roi- el.:snis11l.,' nie nrcze
byó pi'zeiiiesiotia cio tego lokalii z i¡w'aqi ila siai:r zclrowia. \\'sz,r'sikie pozosiüle iriieszkairia iia
cizieú dzisiejszy s4 zasiedlone. Jezeii  Pani radna r,vie, które mieszl<anie stoi r.volne. tc prcszg
o wsl'azanie

Radna Janina Szreniaw.a por.vieCziala. Pani ir{aczelnik t.¡ierdzi, 2e nie nra. a ja rviern.
ze s4 Zwracam sig cio Komisji Porz4dku opiniowala mieszkania przez 3 lata i nie r,vie, co sig
dzieje. Trzeba sig tym interesow.aó. bo to sq powazne spraw.v. Pan Burmistrz odpisr-¡ie
czlcr.viekcv;i, ze 2AA rodzin oczekuje na mieszkania, a mieszkania stojQ puste

Radn1, Jozef Kqdra povietlzial, ze nt'rócili siq clo itiego taksó-¡'karze v sprt,rie obsl¡urnie tt'.r.glqtlajqcej lcian.t'
1¡¿¡tlv,nku, prz.y,kiór.vitt je.si pri,siúj tal¡,sót¡,ek. Rc¡il¡i.v Kgdra witiuskitje, iib.v potljA.é ilzit¡la¡¡itt z¡¡tierzaiqce ilo

cl o p r ov' a tlz e n i a t ej ! c i tt tt,- t} o p o r z qtlk u.

Naczelnik Barbara Blaszkier.vicz wyjaSnila, 2e nalezy to do pryTv'atnego 'uvlaÉciciela.

Lirz4d iviiejski wyst4pi do wiaÉcicieia o wyremontowanie tej sciany.

Radna Janina Szreniawa przypomniala, 2e prosila- aby odpowiedzi na interpelacje
otrzymyr,vala na pi5mie, bo s4 jej potrzebne odpowiedzi dla nryborcow.

Przewodniczqca Rady Tvliejskiej Ewa Ptasznik powiedziala, 2e radny ma prawo

do otrzymyw-ania odpowiedzi na piSmie i zwrócila sip do Burmistrza o zachowanie takiej

tbrmy

Ratlna lrlaria Baraúska pvta, c4) sq proü;aclzone prace przy' buclvtku ns ul. .llie,szlia I po kolejce, gclzie loliate

n ¡ i t¡ l.v b.t¡ ó p r z e z ¡ i.rc z o fl e il Lt ¡ il i e szk¿i n ¡ ct so cj a I n e'

Naczelnik Krzysztof Wójcik poinformow-al, 2e na dzien dzisiejszy posiada

dokumentacjg projektow4 i audyl energetyczny. Jest tylko problem. aby zloLyó wniosek

o zmiang funkcji uzy.tkow-ej - tam bpdzie 9 mieszkaú oraz na zrcdlo crep*a. Umor'va, któr4
podpisaliémy po podjgciu r:chwaly budzetowej zakladata, ze nie bEdziemy tam br,lciowali na

swój koszt kotlow-ni ze itzglgdu na kosztv tej inwestvcii; mieliÉmy umowe wstqpn4

z jed,vnym ds5f¿'ffca ciepla - Daiki4 ZewzglpC,u na klopoty z olejem opalowym i cenq oleju
riosialiÉmy propozycjE wiEczenia tego budynku bez podarvania k''r'oty, jakq beda obciqleni.
nrieszkaác_v tego budynku za ogrzer.vanie. Do konca t,vgodrria ma prz'¡jíó odpowiedl
zWarszaly, jaka bgdzie cena ciepla przy kotlowni na opal ekologiczny Jezeli ta cena bEcizie
konkurencyjna w-ówczas podpiszg umow-e i z*o2q dokumenty w Starostwie. !V tym zadaniu
mamy rowniez przygotowan4 dokumentacjg o uzyskanie dod.atkowych ércdkórv z Funciuszu

Ochrony Sroclowiska: w tym bgdzie remont dachu, wymiana okien i remont elewacji.

Radna,\laria Baranska p.vta, kieclt' zacznie ';iq budou'a parkingu pra, ul. Chrobrego L

Naczeinik Krzysztof Wójcik odpowiedziai, 2e w tej chwiii jest przygotowany
kosztorys inwestorski do wykonania tego zakresu robót; brakuje tylko opinii technicznej
zZWtK co do instalacji, 2e tarr, juz sig nic nie dzieje Na per,vno w tym roku zostanie
wvkonanv.



Rctdna,J¿lnino,\zrel, l iolrclp.t ' ta,t | !acze¡¿olt,but|:cciejesfuje.hc| ior/ l t i | ¡nc¡¿i l .( . |¡¡¡ai i iar i lcj i
robi. ,tríaiii,v ¡;rz¿íie: zaklt¡¿l re¡¡¡¡'¡¡¡íoir.v-. zeh'y íúiti pi'iic{iiitil pttki je:;t cie¡ilo.

Naczelnik Krz1,571ni \;t, ojcit prz-,,;pomniat, ze tv uchr.vale biidzeior.vej jest zapis"

iz írodki pi'zeznaeza siQ na zakiip nraieriarlói,v Íta Lil. Crrerttai-ii4 inwesti cja byia

przi 'S,Jio. , !ana r. . ,  telr  spoiob. zr bLrClr. ie spcieczrr¡  i ,cni l tet .  a m)'  go ' . . , :p lel-emy l ; l lpujqc
qrarer iai ,v Na cizie¡ i  c iz is iejsz;" ,nie istnieje gsoba, która by mogia reprezerrtowac ten spoieczny

koilitei. zlvróciliSix-v siQ o w'v'danie lvariinkó.¡. przv ill ido\.vie chotinika tttLisz! mieÓ Cec-vziq.

pcz'"vclente iest r.,'szczqta spra'.r'a i-- *' ', 'Canie ¡rt-.2'rcienia. 1,11 ti 'nl tltt--t-llSncie \Á"-,'i lztat

inrrestl, 'c.f i realizr-4c bu,ior^¡€ speinial:1c '¡s'vsi},:le.¡¡¿u-,¡nki. a uiiqc L.izllci tvlisl€prltje o'¡l¡' ianie

clecvr j i .pozwolei i ia.  i ie pieir ipclzv zostai i ie -  z i-obi i i iv chocl i t ik pi :zv Ci i ' rei i tar i ie j .  Dalsza

reaiizac;a zatez'r'cd Panst',va deci'z;1, ct-- do tinansc.*ania t\4am 20 ¡i'J0 na za'Llitp nlateri¡,io', ',

} l a t | n¿ l Ja l i i l l t l , \ : ¡ . t ¡ l i a t r op ' | ' t d ( ) r e i 1 tO11 iu ! i c - i . ( l l o l r c l c k i cg t l i
( i !o¡r¿tckiep,¡ .Ct i i i i i iegi l j¿,síb¡ . i t |o i t ' t ¡ ¡ ¡ | ic . l ' - . j i izc:ekt t i i i ' i ,

it:.,rei .rírr;nie. Raino:gla.t;zola rr¡ inie ¡t¡tt odot¡triedzi no !nternelaút:.

Naczelnik Krz'v'sztoi Wojcik poinfbrmowal, ze po uch\^,aleniu biidzetu zr,.''rócil sig
pismem do zarzqdc"v ui Giowackiego czyii cio Zarzqou Wojervodzkiego Dr-og, gcizie

oirzvnlano intbrmacjg,2e ci4g ul. G{owackiego jest uwzglgdniona lv pianach, ale trie na rok

2005. InterpelowaliÉmy ponownie i ostatnia odpowiedl jest od dyrektora, ze postara siQ

do nasz¡lch 100 000 dolozyó drugie 100 000 abv mozna byio odcinek Gio'r¡ackiego zrobió.

Nadziei dzisiejszir mamy w budzecie 100000 i brak dolozenia 100000 z drugiej strony.

Pod¡gliÉcie Panstwo tak4 decS;zjg, ze dro,ei powiato'we, 'woje'wódzkie, realizujemi' w ukladzic

i:i. Tru<ino zebySmy sami robili drogi wojervócizkie w ramach wtasnych srodkón' W tym

tygodniu inspektor nadzoru dokona obrniaru, jaki odcinek tej drogi za 200 000 zl rnozlla

bqdzie zrobic rv lym roku.
Raclna Janina Szreniawa powiedziala, ze nie zuvraca siq o budowq drogi, bo budowa

bqdzie tylko do Sadowej. Radnej chodzi o odcinek po lewej stronie od spóldzielni ogrodniczej

do Pana Bialego.
Radny Adam Wójcik üwa|a, 2e kaady radny powinien wiedzieÓ, jaka ulica jest

iniejska, jaka jest wojewódzka, a jaka jest krajowa i iiie bgdzie za'rtúeszania. iezeli Íllarll-v

frnansowaó wszystkie cirogi, to podejmijmy uchwalp,2ebez lvzgigdu na to, czyje to jest,

to kladziemy tam pieni4dze. Chyba tego nie chcemy robió? Niech kaidy administrator robi to.

cc cio niego naleiy. Praktyka jest taka ze wspolfinansujemy w 50 %. Na tp ulicp jest

zapianowane 100000 i drugie 100000 oni musze dolozyó. Wtedy bgdziemy robió, ale nie

bgdziemy robió na wlasne ryzyko ulic krajowych, czy wojewódzkich.
Burpistrz Janusz Woániak zapewnil, ze na wszystkie interpelacje bedq odporvieCzi

udzielone na piimie.

a l  n
¡ - L ( l . 7 .

Burmistrz Janusz Wozniak poinformovrai, ze cllzymü iax z Urzgciu cio spra\'v

Repatriacji Cudzoziemców w sprawie przyjgcia na nasz teren rodziny repatriarttÓw

zI{azachstanu informuj4cy, ze postgpowanie zostalo zakohczone wvdaniein 20 czerw-ca
pozr.volenia 4 osoby przyjedq na nasz teren w polor.vie lipca. W zwiaS.ku z tvm apel

do radnych i do przedstawicieli mediów: potrzeba mebli, lodowki i innych rzeczy

na wyposazenie mieszkania. które jest aktualnie remontowane. Ci li¡dzie przvjad4

zwalizkamt; bpdziemy ich przyjmowaó u, poiowie lipca. Zgloszenia nale|y kierowaÓ

do Urzgdu Miejskiego.
Radny Krzysztof Swietlik przypomni aI, ze v; ubieglym miesi4cu na posiedzeniu

Komisji Rolnictwa i Integracji z Uniq Europejskq pozltywnie zaopiniowano propoz,vcjq

zorganizowania gminnych dozynek w Mnichowie Powstal komitet organizacyjny. DziÉ

na posiedzeniu Kcmisji dorviedzieliSmy sip, ze s4 inne ustalenia; planor.vana jest organizacja



dozyr,ek powiatow-vcli i sminnvch wspóliiie. Radny prosi o zalqcie siq i4 sorawA. Koinitet
crganizacy.inv rvziai sip do prac),. r-ozpoczqi organizacjg idcniaduje siq. ze sq inne ustaienia

Przervodnicz4ca. R ady Ewa Ptasznik wllainita. 2e zgiosii siq praco'',rnii< í-lrzQclr.i

Niiejskiego Pan NlariarL lVnrik z Dioooz]-cja, (to nie iest iadna dec-vzja). zebv oot4cz,vó
doz.,,nki sminne z Ccz..'nkamr oor'"'iatc-v;;mi Ponie.¡az odby.¡ala slq Komrs.ja R.cltta ciali:;nti'
io pod dyskusjq. Glos przer. io,, lniczqceuo Komisj i  Rolnejjest barrizo i¡raz!r1'rt ' r  qiosent Prosze.

abi 'Pa¡isiwo róvir i isz sip tra ieir tei irai \ , , , \Dü\\ iedziel i .  ab'vSii tv ir iei i  jasrrt-;sc s,vt i iaci i  . ia i l ie
sugerclvalan ni l .cnru nlczegc. pcszlo t. . '1i;c zap.,tanle Co Kcnisj l  \ , \ i l . l . ; '1. ze Palt WnLli '
spotlral sig z I iolei ir Gosoodvii  lViejskici i .  ale i i ie w'ieir '" jaka jest clecv' ja

Sciti's *'si iasionna Wand:l \,iarcinkcn's,r;a pcintbrn':cn'ala. ze .iezeil i:cdq Ccz','nkr pc
20 sierpnia io Fani soi iys l \ iniciror, 'a nie trgdzie siq mogla nimi zaj4c, ¡roniev,az :r ia w t\nt
czasie wesele s'viia. jezeli bqdzie to pocza¡eli wrzeÉnia ntieszkaiic-,, lv'li-riclrowa bsdai
zado'¡cleni

Radny Stei-an Fiutek porviedzial. ze rozma'¡¡tzt z Pani4 Soltys. ktora poinf-orlnor¡aia

sü, ze ustaiili z Paneiii W-rrtikiein. 2e jeieii doz¡,iiki powiaiowe niaj4 b"v-ó w jpdrzejowie.

lo dozynl<i qrninne tez bqdq r ' , ,  JgCrzejorvie.
Redaktor ,.Eclia Dnia" Przemyslaw Chechelski zapytal, czy jesi itpowaztrioti'v

do skiaciania wnioskó',v. Jesli tak to sklacia wniosek, aby Rada zcbcrviqzala ['artia.
Przewodnicz4cq do informowania o sesjach media lokalne. Pani PrzewodniczEcq jest trzeci4
Przewodnicz4c4 w Jgdrzejowie. Dotychczas nie zdarzylo siQ, zebym nie zostal
pcinformor,vany o sesji. Teraz tc jest druga sesja na którq nie zcstalem zaproszony, nie

zostalem poinfbrmowany. Rozmawialem z Pani4 Przewodni azEc1 która tu'ier dz\la. 2e nie ma

takiego obowi4zku. Owszem. nie ma takiego obowi4zku, wobec tego moze Rada zobowi4ze

Pani4 Przer.vodnicz4c4. Warto nie zapcminaó, ze zostaliScie wybrani ptzez spoleczeistrvo,

ajedynyrn sposobem na io, aby spoleczeústw'o obserw"owalo pracg radnych jest obecnoÉó

mediow na sesji. Skladam wniosek o zobowi4zanie Pania.Przer.vodnicz4c4do zapraszania na

sesje.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Ew-a Ptasznik wyjaSnila, 2e dwie ostatnie sesie

s4 sesjami nadzwyczajnymi. O sesji nadzwyczalnej rnamy oLro'wi4zek za'"viadarniaó radnych

i sottysów. Sesja nadzwyczajna organizowana jest w trybie natychmiastol\ym. Nie moZemy

sobie pozwolió na to, aby przy nar.vale przygotowania inaterialów, jedna osoba, która pracuje

w Biurze Rady wydzt¡vaniala do wszystkich partii, stowarzyszeú itd. Jest to zgodne

ze Statutem Gminy. Nie zlamalam prawa. Przewodntcz4ca Rady poprosila o udzieleiiie

odpor.vieCzi pracolvnika Biura Rady, czy Pan Chechelski dostal zarviadomienia na sesje

zwyczaJne.
Podinspektor Biura Rad¡, Nliejskiej Teresa Borowska poinformorvala. ze w trvbie

zwyczqnyrr, Pan Chechelski zalvsze byt za.xiadarnian,v. Jezeli jest sesja lv tr.vbie

nadz'Nyczajnym, zawsze na tablicy ogloszeú przed Biurem Rady wisi zar^''iadomienie o sesji
nadzruyczainej.

Przewodnicz4ca Raciy Ewa Ptasznik oswiaciczyia. ze jest osobQ oiwai-t4 na wszeika
wspotpracq ze érodowiskiem lokalnym, w tvm na wspolpraca z medrami. F.iatolniast nie moze

ktcs dzv, 'onió w czasie pryrvatnym z atvantur4 o nie zaproszenie na sesJQ. na telefbn pn/watn)

komórkowy, niestety, takie zdarzenie mialo miejsce. Pan Chechelski b,rri w stosunku do mnie

bardzo ostry. a w tym momencie na to sobie nie zasluZylan.
Radna Ntaria Baranska: Pan ma taki za.¡¡ód Panie redaktorze, zeby siq Pan interesowal.

co siq dziqe w Jgdrzejowie, a nie my przychodzili do Pana i mówili: moze Pan przyjcizie.

moze Pan napisze coi o nas To Pan sig powinien inieresowaó, Pair iria iaki zawód. Pan
por.vinien ,,r,vgszyó", ..wejÉó w kazdE dziurg", bo Pan ma tak4 prace. Pana lvniosek jest

przesad¡.
Radny Adam Wójcik w pelni przychyla sig do zdania radnej Baraóskiej. Robimy

wszystko, zeby media wiedzialy o naszych dzialaniach. Panie redaktorze: bqdzie sig Panu
dobrze wspó{pracow-aio z Pani4 PrzewodniazasE i Wiceprzewodnicz4cymi,
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Dizewodnicz4c,vi l i  kolr isj i  i  iadnvnti,  jezeli  kazdi w sr,voin.i  zakresie bqdzie swo-ie robil  Pai '

ma okreslcne s',r'oje zaciania mediaine: uz','skac materiaiy 7 ch'¡iia. pcijqcia deci'zji c sesjr'

czv  n{ rs iec jzen i r r  korn is j  i  n i r  norze . i  s l ron ie  in te rne tor rq i  po i r i l i l ro  bv t r  t , r  zAn l ieszcTo l lP  i l í i

i,aszej si¡-onie iiiternetc-rvei. Tal., trt i¡ouvii,i,o i-,ic i ini'íig. ze iak jesi Zaii' iacltii irieiliA ><r ii¿r

tablrci 'ogio:zeu ruV gcCzl l taci l  pr- l tc i 'L lrzpcl ' ;  Biurze P-ad] '  sq Costgpne wsz;" 'st i ' ie

rer i l inare ipoi-z:1r l i^ i  obracl  i r ie rna p. l - , - ,bier: ' - r .  zeblr  "r iq si . :onl¿l i ' : lc1.1i : iÚ iesl  ¡ f  i ¡o krrres¡!2

\. / - \ , r l t iAi i ,y i i r ib ir i r i ¡c i i  ; , jgbre¡ i i t - , i j  i - ]z is iejsze 1;osiarvielr ie 5üiai i ' ' r  ic b1¿L. l  ia! l l i l i i iz l lv.  l ; . r i i ie

reoai i lorze. zs P¿l l  z '" ' , r lc; . t  s ig pl l i - r l :z l t i  
" ' ,  

taki  s i lcsoD
P¿iir  i l r 'zet, i -vsr l ¡ iv Cl iecl ,elsk¡ ocr i i ¡ f i : i - i , ic, ,vai .  zc clzvioir i i  i la relet¡ i l  s i i ¡zbov¡ ' r ' r i t . r  i - ¡ i ' i ic ' " ' "

ltie lta Lcnlcl'i ic-,."'i,. L'.r po ¡.ltl,,.,s t¡ f:-r;rr',,-.*.ta r¡, irtcre.; I'ani Piz3"",citltc;-qc.". r-; tl plcsrir- ll:e

ciz-r,lrrrri ¡a it¡rtrói-i<r¡.¡,v Prircl.tjq rrriai oci ,í iat i zt\.'vysZt bl¡ienl itrii:lritltl iv:r.11" il ses.iat'i i- ¡iaci

¡ ,oj ; i  cz ' i i i i ,usc bvla uipiona. i i ie bvleui i ta csiat i : ie j .  ivazl lej  s*sj i  jezel i  bgcle, i : ' i : r i : ia l-  ze i i i t :

bpCg intbrmo'ü31i1,' zr'"rpliszp st c.jq czujnoÉé
Prze.'.^¡odnicz4ca Rsdv F.y¡a Ptasznik zapewnila. ze o sesjach zrvyczajnl'cir Pan

Ciiecireiski bpdzie iiifi¡¡' inowaii-v. Paiii Przewodiiicz4ca,iociala. 2e?an Clieciieiski cizwt-rnii citl

n re ;  r ra  p ry \ \a t r j i  te le lbn  kcmorkc . , . ,1 .  l< tc re . ro  nu ! -ner  n :e  r i iaCcmc skqC n l ia i  F lk t  te l t  ¡e : t

zapisair-v w histoiii pol4czeii

Pr iei icciniczEca Rady prz¡ 'pcmniaia o pismie. ktore zcstaio przekazai:e racinym. ccl  ! 'FJS

w sprawie dowozu zywnciici. Sprawa jest w trakcie rozwi4zywaniit

Przewodnicz4ca Raclv orz-voomniala. 2e na godzing li(' ') radni s4 zaproszetii ua sootltanie

z Panenr Wojev,'oCa.

Przer, ,odnicz4ca Rady E'.va Ptasznik z okazj i  X\ ' -Lecia samorzqd'- l  ten' tor ial t rego r"rEcz¡ ' ia

list,v gratulac,vjne i upomiiiki ksi4zkowe ra,Cnym: Jaiiinie Szreniawa. Stanislawowi

Baranskiemu i Alfiedor.vi Bialemu, Sekretarzor.vi Gminy Renacie Ka'wiorskiej, Skarbnikori,'r

Gmin-v- Bozenie Cieluch. Wszyscy obecni na sesji pozostali radiii otrzymali listy grattilacyjne

Ad. 10.
Frzewodnicz4ca Rady Miejskiej w jpdrzejor^iie E"a

zarnknqla obrady XXXfi ' l  sesji R.ad¡, Nliejskicj w Jqdrzejowie

P t e q z n i L -  n  o n r i z i n i e  l i ! ' i

Protokolowala
t - '  2 ,  -  - i . .

, 1 /--_
I  eresa borowsKa

Przewodniczqca Rady vi iejskiej rr jqdr-ze1ol ie

- .,,r_*- -. o
rngr Ewa Ptasznik
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